



EU-Konformitätserklärung gemäß Verordnung (EU) 2016/425

Der Hersteller oder sein in der Gemeinschaft niedergelassener Bevollmächtigter

STEFFI Warenhandels-GmbH
Spitzwegstraße 18
D-74081 Heilbronn

erklärt in seiner alleinigen Verantwortung hiermit, dass das nachstehende Produkt

Artikel-Nr.: 4749 (4755) Black, 4749 (4755) White
Sicherheitsschuh
EN ISO 20345:2011: S1 SRC

übereinstimmt mit den Bestimmungen der Verordnung (EU) 2016/425 und übereinstimmt mit der einzelstaatlichen Norm, durch die die harmonisierte Norm EN ISO 20345:2011 umgesetzt wird und identisch ist mit der PSA, die Gegenstand des von der genannten notifizierten Stelle ausgestellten Zertifikates zur EU-Baumusterprüfbescheinigung über die Baumusterprüfung ist.

Die notifizierte Stelle

SATRA Technology Europe Ltd
Notified Body 2777
Bracetown Business Park, Clonee
Dublin 15 D 15 YN2P
Ireland

hat die EU-Baumusterprüfung durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung Nr. 2777/16987-01/E01-01 vom 18.01.2022 ausgestellt.

Steffen Ohnmacht
Geschäftsführer
Heilbronn, 20.01. 2022

Steffi Warenhandels-GmbH
Spitzwegstraße 18
74081 Heilbronn
Tel. 0 71 31 / 16 21 79 - Fax 16 38 09
e-mail: schuhe@steffigmbh.de



EU declaration of conformity according to Regulation (EU) 2016/425

The manufacturer or his authorized representative established in the Community

STEFFI Warenhandels-GmbH
Spitzwegstraße 18
D-74081 Heilbronn

hereby declares under its sole responsibility that the following product

Item number: 4749 (4755) Black, 4749 (4755) White
Safety footwear
EN ISO 20345:2011: S1 SRC

complies with the provisions of Regulation (EU) 2016/425 and complies with the national standard through which the harmonized standard EN ISO 20345: 2011 is implemented and is identical to the PPE, which is the subject of the EU certificate issued by the named notified body -Type examination certificate for the type examination is.

The notified body

SATRA Technology Europe Ltd
Notified Body 2777
Bracetown Business Park, Clonee
Dublin 15 D 15 YN2P
Ireland

has carried out the EU type examination and issued the EU type examination certificate no. 2777/16987-01/E01-01 dated 18.01.2022.

Steffen Ohnmacht
managing Director
Heilbronn, 20.01.2022

Steffi Warenhandels-GmbH
Spitzwegstraße 18
74081 Heilbronn
Tel. 0 71 31 / 16 21 79 - Fax 16 38 09
e-mail: schuhe@steffigmbh.de